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Věc: Notebooky pro poslance a další náhrady

Žádost 
(…) 
Dobrý den,

 po každém ustanovení nové PS se kupují na 4roky uplně nové NTB, tuto 
skutčnost mám vysledovanou. Podle zákona 106/Sb ..o svobodném 
přístupu k informacím prosím o sdělení, proč se tak děje , když určitě 
drtivá většina NTB je schopna pracovat další volební období, navíc 
polovina poslanců zůstává z předešl. volebního období. Cenu 1NTB nového
odhaduji min na 15000Kč, což při 200ks je pěkná sumička. Kam jdou ty 
"staré", většinou plně funkční? 

Dále prosím o info o náhradách pro poslance - doprava, nájem, 
asistent,telefony atd. Pokud je náhrada za telefon 5000Kč měsíčně, není to
nějak moc vzhledem k tomu, že bezpl. volání vč. dat lze pořídit i za 500Kč 
řádově. Proč aspon pře Prahu nepoužívají poslanvi MHD, kterou mají 
zdarma a o vlacích ani nemluvím, Nám důchodcům jste snížili slevy , ale 
poslanci mají VD zdarma a zřejmě 100% nemocenskou.Samozřejmě 
nežádám info o každém poslanci , ale částku od -do., předpokládám, že 
zde hraje roli vzdálenost do místa trv. bydliště.Děkuji za zpštnou vazbu ve 
lhůtě dle legislativy.
(…)                

Odpověď
(…)

Vážený pane …………,

Kancelář  Poslanecké sněmovny jako povinný subjekt  obdržela  dne 28.  ledna 2022
prostřednictvím elektronické pošty Vaši žádost o poskytnutí informace, podanou podle zákona
o svobodném přístupu k informacím, která se týkala notebooků pro poslance. Konkrétně jste
žádal  o poskytnutí informace „Cenu 1NTB nového odhaduji min na 15 000
Kč, což při 200 ks je pěkná sumička. Kam jdou ty “staré“, většinou plně
funkční?“. 

Dle stejného zákona viz výše, jste se dále dotazoval na informace o
náhradách  pro  poslance,  a  to  konkrétně:  „doprava,  nájem,  asistent,
telefony atd.“.

V souladu  s Příkazem  č.  4/2010  vedoucího  Kanceláře  Poslanecké  sněmovny,
v platném znění, je k vyřízení Vaší žádosti příslušné Samostatné oddělení styku s veřejností
Kanceláře Poslanecké sněmovny. 



K Vašemu dotazu uvádíme následující.

Kancelář  Poslanecké sněmovny využívá notebooky poslanců z 8.  volebního období
pro  krytí  vlastních  potřeb  Kanceláře  Poslanecké  sněmovny  v následujícím,  tedy  nyní
probíhajícím  9.  volebním  období,  a  to  v maximální  možné  míře.  Především  se  jedná  o
vybavení  počítačové  učebny  pro  zaměstnance  (např.  školení  zaměstnanců),  vybavení
jednacích  sálů  stálou  výpočetní  technikou,  vybavení  specializovaných  pracovišť,  a
v neposlední  řadě  jsou  notebooky  využívány  k distanční  práci  zaměstnanců  Kanceláře
Poslanecké sněmovny.  

Dovoluji  si  Vás  také  informovat,  že  pokud  není  postupováno  podle  předchozího
odstavce, kdy notebooky využije Kancelář Poslanecké sněmovny pro své účely, tak by muselo
následovat rozhodnutí o nepotřebnosti majetku. Na základě takového rozhodnutí by Kancelář
Poslanecké  sněmovny  byla  povinna  tuto  výpočetní  techniku,  konkrétně  tedy  notebooky,
nabídnout  dalším  institucím  v souladu  se  zákonem  č.  219/2000  Sb.,  o  majetku  České
republiky  a  jejím  vystupování  v právních  vztazích,  ve  znění  pozdějších  předpisů.  Dále
doplním, že tento zákon neumožnuje odkup notebooků přímo poslanci,  pokud by předtím
nebyl splněn postup dle zákona o majetku.

Po uplynulém volebním období, tedy po 4 letech jsou notebooky již použité, zastaralé,
a v novém volebním období je třeba dbát na to, aby všichni poslanci disponovali stejnými
vstupními podmínkami pro výkon svého mandátu. 

K Vašemu druhému dotazu si dovoluji níže zaslat odkaz na veřejně dostupné webové
stránky Poslanecké sněmovny, kde naleznete odpovědi. 

https://www.psp.cz/sqw/hp.sqw?k=1355&id=246

S pozdravem

(…)

https://www.psp.cz/sqw/hp.sqw?k=1355&id=246

